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Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius 

Sanni Lilja 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.04. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Vilja Välimäki ja Teemu Helenius. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat 

- 6.5. järjestettäväksi tarkoitettu Kopo- ja pj-ilta päätettiin perua. Jäsenjärjestöille lähetetyn 

kyselyn perusteella päätettiin järjestää seuraava Kopo- ja pj-ilta vasta syksyllä. 



- 5.5. Humanitaan hallitus palaveerasi TYY:n hallituksen kanssa (kohta 11). 

- 5.5. Käyttäjäpalaverin kokous (kohta 11). 

- 8.5. Kopot ja Halloped-koordinaattorit palaveerasivat (kohta 8.1 ja 10). 

- 14.5. Tilatiimin kokous (kohta 9). 

 

6. Posti 

- Gradukyselyn välityspyyntö. Päätettiin, ettei Humanitas välitä kyseisen kaltaisia pyyntöjä 

eteenpäin ristiinpostitusten välttämiseksi, vaan ohjeistetaan ottamaan yhteyttä tiedekunnan 

opintoneuvojaan. 

- Kysely siitä, aikooko Humanitas dokumentoida Mimesiksen / Keltaisen talon nykyisiä 

sisätiloja (kohta 11). 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

8.1 Humanitaan koposektori 

- Kopojen ja halloped-koordinaattoorien palaverissa esitetty ajatus siitä, että Humanitas 

perustaisi erillisen koposektorin helpottamaan kopoilun ja hallopedtoiminnan jatkuvuutta. 

- Päätettiin perustaa koposektori, johon kuuluvat vähitään hallituksen kopot ja halloped-

koordinaattorit. Sektori kokoustaa joka toinen kuukausi, ja väliin jäävinä kuukausina 

koordinaattorit vierailevat hallituksen kokouksessa. 

 

9. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Tuutoreille suunnattu Arcanum-kierros ei onnistu kevään aikana koronatilanteen takia. 

Tilatiimissä keskusteltiin asiasta hieman, mahdollisesti tulossa jonkinlainen seminaari 

elokuun alussa, kierroskin voisi olla mahdollinen tällöin tai viimeisen tuutorikoulutuksen 

yhteydessä. Täytyy olla kierrokseen liittyen yhteydessä Mauri Paloheimoon ja 

tilapalveluihin. Otetaan esille erillispalaverissa (kohta 11). 

 

10. Halloped-asiat 

- Kopojen ja koordinaattorien palaverissa puhuttiin mm. mahdollisista päällekkäisyyksistä 

tehdyssä työssä.  

o Täyttöpyyntöjen olisi hyvä tulla pääasiassa Humanitaan kautta, poislukien 

lyhytaikaiset virat, kuten työtehtävien täyttöön liittyvät opiskelijaedustajien paikat. 

Kaikissa tapauksissa Humanitaan olisi hyvä saada tieto pyynnöistä. 

o Päätettiin lähettää syksyn alussa jäsenjärjestöille viesti, joissa kerrotaan 

täyttöpyyntöjen merkityksestä ja siitä, miksi niihin tulee reagoida mahdollisimman 

nopeasti. Tarjotaan samalla Humanitaan apua, mikäli halloped-toiminta aiheuttaa 

kysymyksiä tai edustajia ei löydy. 

- Päätettiin päivittää Humanitaan verkkosivuille tietoa halloped-asioista, mm. 

koordinaattorien tiedot, kuvaukset ryhmistä ja palautelomake. Liisa päivittää. 

- KKL:n lakkauttamasta Opetuksen kehittämisen työryhmästä saatu lisätietoa: ryhmä oli uusi, 

ja se päätettiin lakkauttaa ennen toiminnan aloittamista päällekkäisyyksien takia.  



- Humanitaan hallituksen tuuraustarve yhdessä ryhmässä peruttu, koska ryhmän vakinaisen 

jäsenen vaihto päättyi. 

 

11. Arcanum/taloasiat 

- Kysely Mimesiksen dokumentoinnista.  

o Voitaisiin käydä syksyn alussa ottamassa valokuvia tilan nykyisestä asusta. Lisäksi 

voitaisiin järjestää kysely, jossa kerätään humanistien Mimesis-muistoja.  

o Palataan asiaan tarkemmin syksyllä, sillä tilan käyttö on tällä hetkellä tauolla. 

Humanitaan hallitus tykkää ideasta ja kiittää ehdotuksesta! Otetaan puheeksi syksyn 

Kopo- ja pj-illassa. 

- Palaveri TYY:n hallituksen kanssa 5.5. 

o Keskusteltiin lähinnä Arcanum-asioista. 

o Henkilöstöllä laajat oikeudet tiloihin, korostettava sitä että myös opiskelijat ovat 

aikuisia ihmisiä ja heilläkin on oikeus käyttää tiloja. 

o Kellonaikojen laajennusta kannattaa ajaa. 

o Kannattaa olla aktiivisesti yhteydessä dekaaniin. 

o Opiskelijoiden tilat voisi mahdollisesti nostaa isoksi asiaksi koko tiedekunnan 

tasolla, opiskelijatilat osa yliopiston laadukasta toimintaa. 

o Opiskelijoiden käyttöaste tiloilleen on hyvä! 

o Kehotettiin selvittämään, minkälaisia tiloja muilla tiedekunnilla ja muilla 

yliopistoilla on opiskelijoilleen ja vetoamaan niihin. 

o TYY tuntui melko vahvasti kannattavan oman vapaa-ajan tilan hankkimista 

opiskelijajärjestöjen rahoilla. Tämä huolestuttaa, koska Humanitaan järjestöillä ei ole 

muiden tiedekuntien järjestöihin verrattavia tulonhankintakeinoja. Biletilaa tuskin 

tulemme saamaan, mutta sellaisen menettämistä voisi käyttää vipuvartena 

mahdollisimman laajojen käyttöoikeuksien saamiseen.  

o Vaikutuksista avustuksiin keskusteltaneen myöhemmin. 

- Käyttäjäpalaveri 5.5. 

o Arcanum luovutettu yliopistolle, vielä viimeisiä tarkastuksia ja tuuletuksia sekä 

elektroniikan asennuksia menossa. 

o Sirkkalassa muutto käynnissä.  

o Vielä vaiheessa mm. ravintolan suunnittelu, tutkimustilojen suunnittelu, 

henkilökunnan tilojen seinien sijoittelu / seinättömyys… 

o Ulkoalueita ei todennäköisesti muokata paljoakaan.  

- Erillispalaveri Arcanumin opiskelijatiloista tulossa keskiviikkona 27.5. klo 10.  

o Hatakka-Juntti, dekaani, laitosjohtajia, Siggen edustaja ainakin kutsuttu paikalle. 

o Paula tiedustellut, keskustellaanko kokouksessa vain arkkitehtuuriin liittyvistä 

ratkaisuista vai myös säännöistä yms. Vastaus: ei tietoa, lähettäkää lista asioista, 

joista haluaisitte puhua. Lista: 

▪ LUKUKAUSI 2020-2021 eli vaihe I 

• tuutorien vierailu Arcanumilla? 

• milloin Humanitas pääsee tutustumaan tiloihin? 

• järjestyssäännöt / toimintatavat / käyttösäännöt? esim. 

käyttökellonajat.  



• Mimesiksen siivous ja muuttoaikataulu? missä Arcanumilla on tässä 

vaiheessa tilaa järjestöjen tavaroille? mitä Mimesikseltä saa viedä 

Arcanumiin? millä resursseilla tehdään järjestöjen 

asiakirjamateriaalin mahdollisesti pakollinen digitoiminen?  

▪ LUKUKAUSI 2021-2022 

• opiskelijoiden väistötilat???? ei vielä mitään tietoa näistä! 

▪ LUKUKAUSI 2022-2023 eli vaihe II 

• Humanitaan hallituksen lähettämän suunnitelmaehdotuksen käsittely 

ja mahdollinen muokkaaminen 

o erit. keittiöt, varastotilat ja siirrettävät seinät 

• järjestyssäännöt / toimintatavat / käyttösäännöt? esim. 

käyttökellonajat.  

 

 

12. Yhdistyksen kokous 

- Pitäis pitää! Etänä, mutta pitää olla myös jokin fyysinen tila. Yliopiston tiloja avataan 

hiljalleen käyttöön.  

- Päätettiin pitää kokous kesäkuussa, 8. tai 10.6. Kysellään vielä viime vuoden hallitukselta 

mielipidettä ajankohdasta. 

 

13. Tulevat tapahtumat 

Ei tulevia tapahtumia. 

 

14. Talous 

- Tilataanko kannatustuotteita? Tarkoitus oli, mutta koronapandemia muuttanut tilannetta.  

o Päätettiin, että ei tilata omia tuotteita. Merkkejä on varsin hyvin. Tämänhetkinen 

tilanne on koronan takia niin epävarma, että emme halua kiinnittää varoja tuotteisiin, 

joiden myynnille ei välttämättä ole syksyllä mahdollisuutta. Humanitaalla on 

taloudellista puskuria sen verran, että esimerkiksi vuosijuhlien järjestäminen ei ole 

kiinni kannatustuotteiden myynnistä tänä vuonna. 

- Humanistipäivää varten tarkoitettu merkki teetetään. Ehdotuksia ei tosin ole tullut, joten 

joku hallituslainen joutunee suunnittelemaan merkin. Pidetään kilpailu auki vielä toukokuun 

loppuun ja toivotaan huikeita ideoita! Tilataan merkit, kun humanistipäivän uusi ajankohta 

selviää. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

- Vuosijuhlatoimikuntaan vain vähänlaisesti hakijoita. Vujujen suunnittelu etenee, mutta 

hitaasti. Pohdittiin, onko toimikunta toimiva reitti vujujen järjestämiseen, vai pitäisikö 

toimia lähinnä hallituksen kanssa. Vähintäänkin nimellisesti toimikunta olisi hyvä olla 

olemassa, jotta vujuasioista voidaan kokoustaa erikseen ja jotta hallituksen ulkopuolisten 

henkilöiden on helpompi osallistua.  

- Laulukirjatoimikunta ei vielä käynnissä. Laulukirjat käyvät kuitenkin vähiin, joten uuden 

suunnittelu olisi hyvä aloittaa. Tiedustellaan edellisen hallituksen kiinnostusta laulukirjan 

uudistukseen. Tämän vuoden hallituksesta ainakin Teemu on kiinnostunut laulukirjan 



uudistamisesta. Toimikuntaa voisi käynnistellä jo kesällä. Vielä kevään lopulla voitaisiin 

järjestää avoin Zoom-tapaaminen, jossa kerrotaan laulukirjaprosessista kiinnostuneille. 

Ollaan aluksi yhteydessä henkilöihin, joilla tiedämme olevan tietoa laulukirjan 

suunnittelusta, ja sitten kutsutaan koolle kaikille jäsenille avoin Zoom-tapaaminen. Teemu 

hoitaa alustavat yhteydenotot. 

- Liisa tekee kokoavan tiedotteen kevään meiningeistä. 

 

16. Seuraava kokous 

27.5. klo 15. 

 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.43. 

 

 


